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1. Gennemgang af sidste referat:  

NJJ skal have kontakt til Steffen Jacobsen Arrownet, domænenavn skal overdrages til os, 

kontrakt med Jerlev skal færdiggøres. KR vil forsætte med at ringe til Dalhoffsminde for at 

få en aftale med dem. Carlos skelsten mangler stadig !!! 

 

2. Post til / fra Foreningen: 

Der er kommet 6 brev e med tilbud på TV kanaler. Medlem har skrevet vedr. telefoni, 

afventer ny leverandør. 

Brev fra medlem, Tåsingevej, vedr. asfalt fartdæmper som er lagt på ved fart dæmperne, 

de støjer meget vil meget gerne have dem fjernet. Vi har kontaktet Arkil og bedt dem om 

at finde en anden løsning, der har været henvendelser fra andre fra på Tåsingevej om det 

problem. Der er spildt noget olie på vejen (Tåsingevej) KR hat set på det, er næsten kørt af, 

har ikke skadet vores asfalt. Medlem ved Lundingvej  mangler nogle afsluttende kanter.   

 

3. Regnskab: 

SLA har fået en rate udbetalt, betalt A-skat & AMB bidrag, der mangler kun et par 

kontingenter som er til inkasso, kassereren skal på besøg hos medlem på ”ny” 

Langelandsvej. 

Se bilag: grønne udgifter – Gule indtægter, vi følger vores budget rigtig godt – er lidt foran! 

4. Opgaver til næste møde: 

Vi skal have forbedret vores antenne/signal møde som holdes i oktober, der skal laves brev 

til Beboerne på Siøvej om fældning af hegn, ligeledes skal vi have lavet de forhindringer 

som handicap cykler ikke kan komme igennem. 

 

5. Nyt fra området: 



Ø-Kvarteret Grundejerforening 

En bebor på Drejøvej vil gerne have det store egetræ fældet, det vil vi ikke. medlem fra 

Ærøvej, mener at det er deres vendeplads der hvor de bor, GN belærte dem om noget 

andet. 

 

6. Næste møde er 8/9 på asfaltværket i Skrydstrup kl. tidspunkt følger. 

 

7. Ingen bemærkninger. 

 

 

 

Niels Jørgen Jacobsen 

 

 

 


